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Contactblad Stichting Ondernemers Dantumadeel
Verschijnt vier keer per jaar - December 2024

De Stichting Ondernemers Dantumadeel (SOD),  
is opgericht op 1 april 1999 en heeft als doel:
l bevorderen van zakelijke belangen van leden, als wel zakelijke 

en persoonlijke contacten tussen leden te bevorderen
l scheppen van stimulerende voorwaarden voor ondernemers  

in de regio, in het bijzonder van de noodzakelijke contacten
l onderhouden van contacten met overheden in de regio
l bevorderen van de bedrijvigheid in de regio
l bevorderen en uitvoeren van activiteiten, die tot het bereiken  

van de genoemde doelstellingen kunnen leiden

Bestuurssamenstelling:
l B. Schaafsma, voorzitter
l D. Gros, penningmeester
l C. Bosgraaf, H. Geurtsen, P.J. Heidstra, A. Jilderda, T. Plantinga, leden
l Notaris Beks, adviseur

Voor informatie en aan- of afmeldingen:
Bestuurssecretariaat SOD: 
Anita van Wieren: 06 - 36 12 67 61
www.sod-dantumadeel.nl
info@sod-dantumadeel.nl

Contributie: € 212,50 excl. BTW
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Wist u dat SOD ook te vinden is op Facebook en X? Via deze kanalen houden 
wij u op de hoogte van de laatste nieuwtjes van o.a. onze leden en interes-
sante informatie voor de ondernemer. 
Dus volg ons en blijf op de hoogte!

Like ons op Facebook: SodDantumadeel 
Volg ons op X: @Sod_Dantumadeel

Geachte lezers 
van het SOD-magazine
Hierbij de laatste editie van dit kalenderjaar. De laatste weken van het jaar zijn aan-
gebroken. Het herfstweer heeft nu toch echt zijn entree gedaan. De afgelopen tijd 
hebben we kunnen genieten van mooie herfstkleuren. De prachtigste kleurpalet-
ten vormden zich aan de bomen. Buitengewoon mooi schilderwerk, wat als de zon 
erop scheen dubbel uitblonk in kleurenpracht. Maar de tijd tikt onverbiddelijk door. 
Het einde van 2024 nadert met rasse schreden. Nog een paar weken en dan dient 
het jaar 2025 zich aan. Voor degenen die het jaar begonnen met goede voornemens, 
welke nog uitgevoerd moeten worden, rest niet veel tijd meer. 

In het grote wereld gebeuren is de onderlinge haat toegenomen. Wat er in het groot 
gebeurd zie je terugkomen in het klein. Aanslagen zijn aan de orde van de dag. Het 
is een manier om je concurrent uit te schakelen, maar of het de juiste is?

Het zal niemand ontgaan zijn dat het kabinet Schoof nog geen geoliede machine is. 
Normale omgangsvormen zijn zeker in het regeerakkoord meegenomen, maar zijn 
soms ver te zoeken. Het is de vraag hoe lang dit goed blijft gaan. 

Verrassend was de mededeling dat de heer Agricola ons gaat verlaten. Na 7 jaar een 
uitdaging elders, zoals dat zo mooi klinkt. Zou het beroep burgemeester zo zwaar 
zijn? Ik heb even gerekend, maar we hebben in de laatste 20 jaar meer dan 5 bur-
gemeesters meegemaakt. Gelukkig zijn we niet lang stuurloos gebleven. Mevrouw 
Anja Haga is waarnemer geworden, zij zal ons door de vacante periode heen loodsen. 
Volgens haar C.V. een brok aan ervaring en dat is zeker nodig met dit geachte college. 

Wat de SOD betreft zijn er de lopende zaken welke nog steeds aandacht vragen. In-
dustrieterreinen, maar ook de mogelijkheden in de buitengebieden; waar momenteel 
geen duidelijk beleid op is. Het jaar 2025 wat zich aandient zal wellicht in het teken 
staan van de verkiezingen. Politieke partijen zullen vast hele mooie beloftes hebben, 
maar deze zijn soms te mooi om waar te zijn. Dit vraagt ons als SOD scherp te zijn.

Bestuurlijke aanwas is nog steeds een urgente kwestie. Als we met elkaar zeggen 
dat we de SOD belangrijk vinden, dan zal dit zo langzamerhand wel moeten resul-
teren in nieuwe aanwas. 

Als bestuur wensen we een ieder goede kerstdagen en een gezond en voorspoedi-
ge jaarwisseling. Folle lok en seine foar 2025!

Namens het bestuur, Bauke Schaafsma 

De redaktie van het SOD 
Contactblad wenst u 
fijne feestdagen en een 
voorspoedig 2025
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Foarwei 17, Wâlterswâld
T  (0511) 42 20 21  

  AutoBoersma
www.autobedrijfboersma.nl   

• Onderhoud/reparatie alle personen-, bedrijfswagens 
(ook hybride en elektrische auto’s), campers en caravans 

• APK-keuringsstation

• Airco onderhoud en reparatie

• Gratis vervangend vervoer, ook met automaat

•  Verkoop nieuwe auto’s en occasions

• Takel-, berging- en autohulpdienst /  24 uurs service

Boersma
vertrouwd 
met
service

Wij staan naast de ondernemer, waar dit ons ook brengt.

Graag praten wij met onze klanten over hun ambities en ideëen en geven we passend advies. 

Samen zetten we stappen vooruit. Maak ook een vrijblijvende afspraak voor een adviesgesprek. 

www.vanwieren-vellinga.nl

Samen stappen ondernemen



Veel animo voor informatieve 
ledenbijeenkomst

FEANWÂLDSTERWÂL – Terwijl de eerste sneeuw van deze winter voor lokale gladheid 
zorgde, bleek dit geen enkele invloed te hebben op de animo voor de ledenbijeen-
komst op donderdag 21 november in hotel-eetcafé It Dûke Lûk te Feanwâldsterwâl te 
zijn. Integendeel, er was een grote belangstelling. De twee sprekers Johan van der Bij, 
van Quub-it Solutions, met als thema ‘AI – kans of bedreiging’ en Nienke Ripperda 
(Noordoost Fryslân On Stage) met haar verhaal ‘alles mag je worden, behalve ongeluk-
kig. Beloofd?, konden hun boeiende verhalen kwijt aan een zeer belangstellende zaal. 

Zoals reeds gememoreerd, was er een grote belang-
stelling, waaronder veel jonge ondernemers. Getuige 
de onderwerpen van de sprekers wellicht verklaarbaar. 
Voor het bestuur van de SOD is zoveel animo natuur-
lijk een mooie stimulans, dat ze nog steeds op de juiste 
weg zitten. Voorzitter Bauke Schaafsma hield het kort 
in zijn openingswoord. Burgemeester Klaas Agricola is 
vrij onverwacht vertrokken, hopelijk kan de gemeente 
Dantumadiel optimaal profiteren van waarnemend bur-
gemeester Anja Haga haar grote politieke ervaring en 
contacten. Het warm buffet, dat voorafging, was tra-
ditiegetrouw van een uitstekende kwaliteit.

AI, kans of bedreiging? Johan van der Bij, van Quub-it 
Solutions uit Dokkum, stond voor een moeilijke opga-
ve om hier duidelijkheid over te geven. Duidelijk werd 
zeker dat AI, ondanks dat dit het laatste jaar opvallend 
vaak het nieuws domineert, al in de jaren zestig van de 
vorige eeuw, zijn intrede deed. Dat AI langzamerhand 
een grote vlucht neemt is duidelijk, maar eigenlijk staat 

het ook nog steeds in de kinderschoenen. ‘Hoever zijn 
we?’, een moeilijk te beantwoorden vraag. 

Dat AI langzamerhand 
een grote vlucht neemt is 
duidelijk, maar eigenlijk 
staat het ook nog steeds 

in de kinderschoenen

“AI is wellicht zowel een kans als een bedreiging, daar 
kun je zelf enige invloed op hebben. Wat wel zeker is 
dat we er mee moeten leren omgaan, dat het steeds 
duidelijk in onze samenleving aanwezig zal zijn. We 
zullen er niet meer omheen kunnen. AI is echter niet 
heilig, er worden nog steeds fouten gemaakt. Als je 
er mee bezig gaat, moet je wel zelf een eindcontrole 
houden. AI wordt echter steeds beter, dat komt mede 
doordat het leert van fouten. Voor een aantal beroe-
pen, kijk bijvoorbeeld maar eens naar de zorg, kan AI 
een belangrijke rol gaan spelen. Gevaren zijn er uiter-
aard. Ik ben stellig van mening, dat dit ook ligt bij pri-
vacygevoelige gegevens, ook bij bedrijven. Je moet 
je bewust zijn van de risico’s als je er mee begint”, al-
dus Johan van der Bij.

Alles mag je worden, behalve ongelukkig. Beloofd?, 
een uitdagende slogan, waar Nienke Ripperda, pro-
jectleider van Noordoost Fryslân On Stage een warm 
betoog voor hield. Centraal in dit vierjarig project staan 
de leerlingen van de groepen 2 en 3 van het voortgezet 

onderwijs. On stage is een landelijk, inmiddels succes-
vol project, dat afgelopen herfst ook in Noordoost Frys-
lân van start ging. In eerste instantie met de school-
gemeenschappen: Dockinga College, Dalton Dokkum, 
Pro Dokkum (praktijkonderwijs) en Firda inmiddels 
zijn ook Impuls! en Lauwerscollege, beide uit Kollum 
aangesloten. De insteek is vooral om jongeren uit het 
VMBO-onderwijs een zetje te geven in hun keuze rich-
ting het arbeidsproces. “Jongeren, mogen, nee eigen-
lijk moeten een droom hebben van wat ze later willen 
worden. Wij willen jongeren helpen op de weg om die 
droom te realiseren. Hun laten beseffen dat er meer-
dere wegen zijn. Maar ook en wellicht juist dat, wil-
len we hun laten zien wat de mogelijkheden zijn. Wat 
voor beroepen zijn er? Werk je liever met de handen 
dan met de computer? In dat kader organiseren we op 

11 maart 2025 in Dokkum een Beroepenfeest en daar-
aan gekoppeld op 25 maart een Doe Dag. Wij zoeken 
ondernemers, er zijn diverse mogelijkheden, om hier-
aan mee te werken. Let wel, het kan potentieel toekom-
stige personeel opleveren. Voor de Doe Dag zoeken we 
bedrijven die hun deuren open willen zetten om jeugd 
in aanraking te brengen met hun ambacht”. 

Wij willen jongeren op 
weg helpen om hun droom 

te realiseren; hen laten 
beseffen dat er meerdere 

wegen zijn naar een 
werkzame toekomst

Johan van der Bij - Quup ITJohan van der Bij - Quup IT Nienke Ripperda - NOF On StageNienke Ripperda - NOF On Stage
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www.jeeninga-autos.nl

25 jaar Contactblad 
Stichting Ondernemers 

Dantumadeel
DANTUMADIEL – 2024 stond, wat de SOD betreft, vooral in het teken van het 25-jarig 
jubileum, met als absolute hoogtepunt, een uiterst sfeervolle feestavond in De Nije 
Warf. Een volgende mijlpaal is inmiddels in zicht. Januari 2000 verscheen ons eerste 
Contactblad, een initiatief van het toenmalige bestuur. Onze huidige redacteur was 
ook betrokken bij de realisatie van het blad en dan specifiek wat betreft vormgeving 
en opmaak. Het voorwoord van burgemeester J.L. Eggens van de gemeente Dantuma-
deel begon met de kopregel ‘een goed begin’. Inmiddels kunnen we verheugd consta-
teren, dat dit goede begin een prachtig vervolg heeft gekregen. En dat 25 jaar lang. 
Als redactiecommissie zijn we hier best een beetje trots op.

25 jaar Contactblad, natuurlijk een periode waarin het 
Contactblad aan veranderingen onderhevig was. Op de 
allereerste editie, stond in tegenstelling tot deze edi-
tie, bijvoorbeeld niet vermeld: Contactblad SOD en ook 
was het magazine niet uitgevoerd in kleur. Stichting On-

dernemers Dantumadeel, stond er vermeld. Het eer-
ste logo, met daarin het voor de gemeente Dantuma-
deel, zo kenmerkende vosje, ontworpen door Jefanka, 
werd gebruikt als kop van het toen 12 pagina’s tellen-
de magazine op A 5 formaat. Vanuit dat eerste, klei-

ne initiatief is in de loop der jaren een prachtig ma-
gazine gerealiseerd. 

Op de voorpagina van januari 2000 een foto van het 
toenmalige bestuur, bestaande uit A. Nicolai (secreta-
resse), H. Wijma, (interim-voorzitter), O. van der Meu-
len, J. van Kammen, (adviseur), F. van Wieren, (pen-
ningmeester), J.P. Smits, R.K. Rispens, (adviseur). S.J. 
Feenstra was niet aanwezig.

Een goed begin
‘Na enkele jaren van voorbereiding is vorig jaar de On-
dernemersstichting Dantumadeel van start gegaan. Een 
enthousiast bestuur is bezig de lijnen uit te zetten voor 
een goed functionerende vereniging, die op diverse 
terreinen iets voor de lezer kan betekenen. Het begin 
is veelbelovend en dat stemt mij als portefeuillehouder 
Economische zaken, tot vreugde. Onlangs zijn met het 
bestuur enkele afspraken gemaakt over de wijze waar-
op we elkaar behulpzaam kunnen zijn en hebben we 
ons afgevraagd wat we voor elkaar kunnen betekenen.
De verschijning van dit eerste Contactblad zie ik als een 
voortzetting van een succesvolle start van een goed 
functionerende Ondernemersstichting Dantumadeel 
aan het begin van een nieuw Millennium’, aldus bur-
gemeester J.L. Eggens in zijn voorwoord. In het eer-
ste nummer tevens een verhaal van Hans Halbesma, 
bedrijvencontactfunctionaris, de notulen van de le-
denvergadering van 17 november 1999 in de Trochreed, 
de doelstelling van de SOD en ook ontbrak de leden-
lijst niet.

In de loop der jaren heeft Johannes van Kammen alle 
redactiewerkzaamheden onder zijn hoede gehad, ter-
wijl Bettie Zijlstra in de eerste jaren de foto’s verzorg-
de. Later kwam Jaap de Boer als fotograaf in beeld en 
verzorgde Hille Douma (Dogravo), de opmaak en ont-
wierp tevens een nieuw logo. Het magazine ging toen 
ook van een A-5 formaat naar A4 en werd geheel full 
color. Een grote stap voorwaarts.

25 jaar, een memorabel feit. Toch nog geen reden om te 
stoppen. De vijf mensen die het bestuur vormen achter 
het Contactblad hebben te kennen gegeven om door te 
gaan, met een in onze eigen ogen, mooi, goed verzorgd 
en leesbaar Contactblad. Iets wat echter alleen moge-
lijk is, door de leden van de SOD en wat betreft input 
van de leden, zijn er zeker nog verbeterpunten mogelijk.

Anno 2025 bestaat de redactiecommissie uit: Anita van 
Wieren, Hieke Geurtsen, Hille Douma, Jaap de Boer en 
Johannes van Kammen.

25 jaar SOD Contactblad, 
een memorabel feit, maar 

nog geen reden om te 
stoppen; mede door input 
van de SOD-leden zijn nog 
verbeterpunten mogelijk

De voorkant van het eerste Contactblad in 1999. Net als 
nu was men ook toen op zoek naar een voorzitter. Wel-
licht iets voor u? Neem dan contact op met het bestuur.

Jeeninga auto’s,  
passie voor autorijden

DE WESTEREEN – Inmiddels al meer dan 15 jaar is Jeeninga auto’s een begrip, niet 
alleen in De Westereen, maar ook ver daarbuiten. Bij het gerenommeerde autobe-
drijf aan de Roazeloane 60 is de liefde, noem het maar gerust passie, voor auto’s in 
alle gelederen terug te vinden. Sikke en Linda Jeeninga hebben in de loop der jaren 
een uitstekend bedrijf opgebouwd. Service, vertrouwen en een goede communica-
tie, vormen sleutelwoorden. 

Jeeninga-Auto’s is inmiddels uitgegroeid tot een mo-
dern bedrijf. Dat straalt de nieuwe vestiging ook uit. 
De voorraad van jonge auto’s, beslaat het hele scala 
van mobiliteit. Van hele luxe en snelle auto’s tot zeer 
duurzame volledig elektrische varianten. Sikke heeft 
zelf wel wat met hybride. Je hebt dan immers het bes-
te uit twee werelden.

Hoewel in de voorraad, de Duitse merken uit Stutgard 
(Mercedes) en München (BMW), de boventoon voe-
ren, kan Sikke ook genieten van de vele eigenwijze Mi-
ni’s en Polo’s. En naast deze bekende merken vallen er 
ook exotische merken, zoals Maserati en Porsche, in 
de voorraad te ontdekken. Een paradijs voor de ech-
te liefhebber.

 De vraag over ’hoe Sikke kennis maakte met de SOD’, 
tovert een grote glimlach op het gezicht van de eige-
naar van het mooie autobedrijf. ,,Een romantisch eten-
tje met Linda bij Old Dutch op een donderdagavond in 
oktober. De avond, dat toevallig de SOD daar een bij-
eenkomst hield, met Foppe de Haan als spreker. Wie-
pie Bosma, zag ons daar en zijn enthousiasme over de 
SOD, wekte mijn belangstelling. We zijn gebleven, on-
danks dat ik niets met voetbal had. Ik vind het verhaal 
van de doelstellingen van de SOD bijzonder interessant. 
Vooral ook het gemeentelijk aspect spreekt mij enorm 
aan. Neem bijvoorbeeld de realisatie van bedrijventer-
reinen in de gemeente. Wij groeien zo langzamerhand 
ook uit ons jasje. Uitbreiden op de huidige locatie is niet 
meer mogelijk. We willen graag in De Westereen blij-
ven, maar dan moeten er wel mogelijkheden zijn. Voor-
al de aanwezigheid van een treinstation is belangrijk. 

Door internet verkopen wij auto’s door het hele land 
en zelfs daarbuiten.
 
Sikke Jeeninga begon een kleine twintig jaar geleden, 
met zijn eigen autobedrijf in Suwâld. Na een paar jaar 
maakte hij de overstap naar Burgum, om zoals hij toen 
voor ogen had om daar een toekomst op te bouwen. ,,Ik 
kon op dat moment niet bevroeden dat ik, in De Wes-
tereen, de liefde van mijn leven zou tegenkomen. Lin-
da woonde in de Westereen en was daar gesetteld.” Dus 
werd het De Westereen. Ik heb daar geen spijt van, ab-
soluut niet. We hebben samen met onze medewerkers 
een mooi bedrijf neergezet. We zijn altijd trouw geble-
ven aan onze principes en dat is vooral transparantie, 
eerlijkheid en duidelijkheid. Doen wat je belooft. Stre-

ven naar tevreden klanten, natuurlijk gaat er wel eens 
iets mis, maar dat lossen we altijd naar tevredenheid 
op.” Terwijl Sikke veel meer de man op de achtergrond 
is, die zich vooral bezighoudt met in- en verkoop en 
uiteraard reparaties, is Linda meestal het eerste aan-
spreekpunt. “Ik vind het ontzettend boeiend en mooi 
werk. Ik geniet vooral van de contacten, Vooral ook met 
vaste klanten. Het is een blijk van waardering wanneer 
klanten hun tweede of soms vijfde auto bij ons kopen. 

“Het mooiste moment is echter toch, dat je iemand de 
sleutels geeft en die persoon stralend weg ziet rijden. 
Of dat nu een auto van 4.000 of 50.000 euro is, maakt 
ons echt niets uit”, aldus Linda

Jeeninga auto’s is een bedrijf met een zeer actueel aan-
bod in occasions, ook in bedrijfsauto’s, van benzine tot 
elektrisch. Dit in alle merken en modellen. Uiteraard 
kunt u hier ook terecht voor nieuwe auto’s. Dat Jeeninga 
echter ook over de vakmensen en alle moderne appa-
ratuur beschikt voor reparaties, dit ook voor hybride en 
elektrisch, geeft het bedrijf het stempel van compleet 
en wellicht is mede hierdoor ook de groei verklaarbaar, 
maar nogmaals, vooral de totale werkwijze, vormt een 
meer dan belangrijke basis. Een auto kopen is en blijft 
vooral een kwestie van vertrouwen.

Jeeninga auto’s is een 
bedrijf met een zeer actueel 
aanbod in occasions, ook in 
bedrijfsauto’s, van benzine 

tot elektrisch. Dit in alle 
merken en modellen

Dat er een leven naast het werk is, beseffen Sikke en 
Linda allebei heel duidelijk. Sikke besteedt zijn spaar-
zame tijd vooral aan zijn oude brommers, waaronder 
Kreidler en motoren, waaronder een BSA. Een toer-
tochtje op een brommer is puur genieten, daarnaast 
twee keer per week boks training en op zondag met 
Linda een blokje om met de auto, om dan ergens op 
een terrasje bijvoorbeeld in Gaasterland genieten van 
een hapje en drankje.

Jeeninga Auto’s 
Roazeloane 60 
9271 VI De Westereen 
info@jeeninga-autos.nl 
www.jeeninga-autos.nl
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info@hoevedehoutwiel.nl

Hoeve de Houtwiel, 
vizier gericht op zinvolle 

dagbesteding 
BROEKSTERWALD – Op de grens van Broeksterwâld en De Falom, ligt prachtig gesi-
tueerd en uitstekend bereikbaar, Hoeve de Houtwiel. De slogan van het bedrijf: Hoe-
ve de Houtwiel, perspectief voor mens, dier en milieu, is naast hun geloof de bron 
van waaruit Geert en Klaske van der Woude werken en leven. Het sociale aspect staat 
hoog in het vaandel, als het gaat om mensen die zorg nodig hebben. Het sociale as-
pect, om mensen met wat voor achtergrond dan ook, een zinvolle dagbesteding te 
bieden, ligt het echtpaar na aan het hart. Gezien het brede perspectief wat Hoeve de 
Houtwiel biedt, zijn er volop mogelijkheden om kwetsbare mensen zinvol en aange-
naam werk aan te bieden. 

Voor de Van der Woude’s is de SOD geen onbekend ter-
rein en min of meer een aangenaam weer terug zien. 
Het echtpaar kent de SOD vanuit de jaren dat ze de 
Evangelische boekhandel in Damwâld hadden. Geert 
van der Woude: ,,De SOD is een sterke vertegenwoor-
diger van het bedrijfsleven in de gemeente Dantuma-
diel, dit richting overheden, instanties e.d. Gezamen-
lijk kun je meer bereiken. Onderling kun je elkaar ook 
van dienst zijn. Bovendien is het belangrijk om te we-
ten wat er in je omgeving speelt en leeft. Elkaar onder-
steunen. Wij zien de SOD, als een vereniging met een 
grote meerwaarde. De SOD is een verbindende factor 
voor bedrijven onderling, voor ‘wâldminsken’, zoals 
we dat allemaal zijn.”

,,Wij zijn een sociale onderneming die aan kwetsba-
re mensen in de gemeente Dantumadiel de mogelijk-

heid biedt voor een zinvolle en actieve werk en dag-
besteding. Wij doen dit vooral vanuit ons hart. We zijn 
er stellig van overtuigd dat we dit moeten doen, juist 
om kwetsbare mensen ondersteuning te geven in hun 
zoektocht naar zinvolle arbeid. Niet vanuit het oog-
punt van de maatschappij, maar juist voor de mensen 
die ondersteuning nodig hebben. We willen toch alle-
maal een zinvolle dagbesteding? Meer is het eigenlijk 
niet. We bieden een breed scala aan activiteiten, zo-
als wijn en sap maken, maar ook tuinwerkzaamheden, 
demontage van computers en volgend jaar ook op de 
camping, waarvoor inmiddels alles in gereedheid is.”

Een breed scala aan werkzaamheden, dat biedt ook de 
mensen die een mooi plekje zoeken, veel mogelijkhe-
den. En dat past uiteraard weer uitstekend in de opzet 
die Geert en Klaske van der Woude voor ogen hebben. 

“We hebben een aantal vaste opdrachtgevers, waarvoor 
wij computers demonteren. De computers worden vol-
ledig en vooral ook duurzaam gedemonteerd. Wij den-
ken in kringloop, dus hergebruik. Alles wat hergebruikt 
kan worden, wordt ook hergebruikt. Voor veel mensen 
prachtig werk, vooral omdat het handwerk is. Daarnaast 
hebben we onze groetentuin, waaruit niet alleen de cli-
enten oogsten, maar waaruit ook bezoekers kunnen 
plukken, uiteraard tegen betaling. Ook hebben we ons 
eigen vee, dat niet alleen wordt verzorgd, maar waar 
ook vlees van wordt verkocht. De planten, struiken en 
de heesters voor de tuin onderhouden en dan natuur-
lijk de Friese wijn, en ook de sappen. Alle producten 
die we maken verkopen we in samenwerking met onze 
cliënten”, aldus Klaske. Dat Geert en Klaske bovendien 
nog een kringloop in Damwâld runnen, zegt voldoen-
de over hun sociale betrokkenheid bij mensen die het 
minder hebben getroffen in de maatschappij.

Is er leven naast het werk? Eigenlijk niet en anderzijds 
toch zeer zeker wel. ,,Je bent altijd met dit werk be-
zig. We hebben daarvoor gekozen. We genieten ervan.

We bieden een breed 
scala aan activiteiten, 

zoals wijn en sap maken, 
tuinwerkzaamheden, 

demontage van 
computers en volgend 
jaar ook op de camping

We doen het mede vanuit onze levensvisie. Wij zijn 
overtuigd christen. Dat willen we niet alleen in ons werk 
of privé laten zien. Maar vanuit onze stichting Bijbelse 
Bron geven we ook bijbels onderwijs, cursussen en the-
madagen waarin God en de bijbel centraal staan. Niet 
alleen hier in ons bedrijf, maar ook in Harlingen of in 
Aalten organiseren we themadagen. Het geloof is het 
fundament van ons leven, dat willen we op een posi-
tieve manier uitdragen. Ook en misschien wel juist in 
Hoeve de Houtwiel, waar de naasten vaak ook de meest 
kwetsbaren zijn. 

Hoeve de Houtwiel
Geert en Klaske van der Woude
Haadwei 54, 9108 MB Broeksterwâld
Tel. 06 – 23846654
info@hoevedehoutwiel.nl

9

Tel. (0511) 425848  -  mail@dogravo.nl TELEFOON (0511) 422 500
INTERNET WWW.WYGERSMITS.NL

VRAAG
NU EEN

OFFERTE 
AAN!



info@frieshoutbouw.nl

Winkelcentrum Damwâld 
kijkt met vertrouwen  

naar de toekomst
DAMWÂLD – De winkeliers in het overdekte winkelcentrum Damwâld, stonden met als 
hoogtepunt een prachtig optreden van de Kast, op gepaste wijze stil bij het 50-jarig 
jubileum. In de afgelopen 50 jaar heeft het winkelcentrum Damwâld zich ontwikkeld 
als een stabiele factor, waar mensen met plezier winkelen. Vijftig jaar, in veel geval-
len meer dan een half mensen leven. Een periode waarin veel is veranderd, echter 
het gemoedelijke en gezellige karakter, waarin mensen zich gezien en gehoord voe-
len, zijn zeer zeker gebleven. Na de realisatie in 1974, onderging het winkelhart van 
Damwâld en de wijde regio in 1996 een complete renovatie. In 2025/2026 staat er 
ook weer heel veel op het programma, mede door de verplaatsing van de Lidl, naar 
het voormalige pand van autobedrijf Boelens. 

De winkeliers in het centrum kijken vol vertrouwen de 
toekomst tegemoet, dit ondanks de landelijke neer-
waartse spiraal, met veel leegstaande winkelpanden in 
het straatbeeld. ,,Het sfeervolle, lokale centrum biedt 
ten opzichte van veel steden heel veel extra’s. We zijn 

daar al jaren mee bezig en we gaan daar ook in verder. 
Mensen kunnen niet alleen voor de deur gratis par-
keren, maar het centrum is bovendien overdekt. Het 
straalt gezelligheid uit. Het is veel meer dan een ver-
zameling winkels met een groot assortiment, het is ook 
min of meer een ontmoetingsplek, waar de klanten op 
een leuke, positieve manier ontvangen worden. Ik ben 
van mening dat het sterke regionale karakter, gekop-
peld aan kwaliteit en veelzijdigheid, een grote kracht 
is. De algemene tendens onder de winkeliers is posi-
tief, wij zien de toekomst vol vertrouwen tegemoet”, 
verklaart Klaas Fokkinga, eigenaar van Fokkinga Mode.

WCD, een mix van jonge 
en oude ondernemers om 

samen de schouders te 
zetten onder het kloppend 

winkelhart van de regio
Een toekomst die aan grote veranderingen onderhevig 
is. Niet alleen gebaseerd op een onvoorspelbare toe-
komst en maatschappelijke veranderingen, maar zeer 
zeker ook op de korte termijn. Klaas Fokkinga hierover: 

,,De verplaatsing van de Lidl zal grote gevolgen hebben. 

De Lidl wordt gerealiseerd waar voorheen Boelens ge-
vestigd was. Na de totale sloop van dit pand, zal er een 
compleet nieuwe winkel komen. Deze winkel zal ook 
overdekt verbonden blijven met het winkelcentrum. De 
passages in het centrum krijgen niet alleen een gro-
te facelift, maar bovendien zal er een soort kruisvor-
ming ontstaan, doordat er ook aan de noordzijde een 
ingang gerealiseerd zal worden. Naar schatting zullen 
alle werkzaamheden een klein jaar in beslag nemen. 
Tijdens de verbouwingen zal er uiteraard enige over-
last komen, maar de winkels zullen bereikbaar blijven. 
Het pand waarin de Lidl nu nog gevestigd is, zal uiter-
aard ook opgewaardeerd worden en is inmiddels al-
weer verhuurd. Er zal dus geen leegstand komen en 
dat moeten we ook voorkomen. Dat er nog steeds zo-
veel bedrijven interesse hebben om zich in het Winkel-
centrum te vestigen is prachtig. Veranderingen bete-
kenen ook nieuwe uitdagingen, als ondernemer biedt 
dit vaak ook nieuwe kansen. We zullen ervoor moeten 
waken dat we ons regionale karakter behouden en re-
aliseren dat de sfeer van gezelligheid en ontmoeting, 
ook een grote binding van bezoekers met het winkel-
centrum betekent.”. 

“Met twee grote publiekstrekkers, naast de Lidl, uiter-
aard ook Albert Heijn en een groot gevarieerd aanbod 
in speciaalzaken, bieden we heel veel. Daarnaast heb-
ben we niet alleen de gevestigde garde, maar ook een 
aantal jonge ondernemers, zoals de groenteboer, de 
kaasspecialist en de bakker. Een mooie mix van jonge 
en oude ondernemers om samen de schouders er on-
der te zetten en te bouwen aan de toekomst van het 
kloppend winkelhart van de regio. Wij twijfelen er dan 
ook niet aan dat we de komende jaren mensen vanuit 
een groot gebied naar Damwâld zullen lokken om hun 
inkopen te doen.

De leden van de SOD in het WCD zijn: Albert 
Heijn, De Echte Groenteman, Fokkinga Mode, 
Fokkinga Schoenen, Frank’s Delicatessen, 
Jilderda’s bloemenboetiek, Primera v.d. Weg.

Fries Houtbouw  
sterk in Friese kwaliteit 

en nuchterheid
DE WESTEREEN – Fries Houtbouw, een naam die inmiddels al meer dan dertig jaar 
staat voor kwaliteit en Friese nuchterheid. Gewoon doen wat je belooft. Eerlijk zijn 
tegen de klanten, niets beloven wat je niet waar kunt maken. Sietse Hiemstra en Siet-
se Kootstra kiezen bewust voor een optimaal contact met hun opdrachtgevers, zodat 
teleurstellingen tot een minimum beperkt worden. Ook de keuze voor de SOD is een 
bewuste keuze, vooral ook omdat Fries Houtbouw positief naar de toekomst kijkt.

Sietse Hiemstra: ,,Wij kijken optimistisch naar de toe-
komst. Een toekomst van het bedrijf, waarin ik mij over 
twee jaar steeds meer terugtrek. Ik heb Fries Houtbouw, 
jarenlang samen met mijn compagnon Sietse Kootstra 
gerund. We zijn zo’n vier jaar geleden van Westergeest 
naar De Westereen vertrokken, omdat wij vanuit De 
Westereen meer perspectief zagen. Ik heb bijna mijn 
hele leven met hout gewerkt, hout is mijn leven, mijn 
passie. Jan IJtsma uit De Westereen, mijn beoogde op-
volger is ambitieus en wil zich vooral ook verdiepen in 
de eigen regio en ziet in de SOD daarin goede moge-
lijkheden. Een vereniging waarop Pieter Jan Heidstra 
ons heeft geattendeerd”.

,,Wij bouwen unieke tuinhuisjes, maar laten ook an-
dere dromen uitkomen. Ook een houten garage, ber-
ging, tuinhuis, recreatiewoning, paardenboxen, schu-
ren, carport, overkapping etc. kunnen wij naar alle 
wensen en maten realiseren. Dit doen we inmiddels 
al meer dan dertig jaar. Wij hebben dus een enorme 
ervaring. Houtbouw is onze specialiteit. Hier zijn we 
trots op. Ons werk is ook onze passie”, verklaart Sietse 
Kootstra. ,,Het mooie van dit werk vind ik vooral ook de 

contacten met de klanten, het overleg, het gesprek over 
mogelijkheden, maar ook onmogelijkheden. Wij gaan 
echter geen gesprek of offerte aan, voordat ik zie waar 
het beoogde object geplaatst moet worden. Dit bewijst 
vrijwel iedere keer zijn waarde en bovendien spreek je 
met de mensen. Elkaar even in de ogen kijken, beseffen 
dat je elkaar begrijpt, daar begint het mee. Het voor-
traject is ontzettend belangrijk. Vertrouwen in elkaar, 
dat kan in onze visie alleen maar door eerlijk te zijn. En 
dat is Friese nuchterheid”, aldus Sietse Hiemstra, over 
het algemeen het eerste aanspreekpunt.

Houtbouw is onze 
specialiteit. Wij hebben 

een enorme ervaring. Hier 
zijn we dan ook trots op

Sietse Hiemstra ging in 2002 van start in Burgum met 
zijn bedrijf. Vanaf de start ging het bedrijf zich lang-
zaam, maar steeds meer ontwikkelen tot een gedegen 
partner in de houtbranche, niet in de laatste plaats door 
de passie en betrouwbaarheid. In 2014 volgde een ver-
huizing naar Westergeest waar Fries Houtbouw zich nog 
verder ontwikkelde. Toen de lang gekoesterde wens 
zich onverwacht voordeed om naar het industrieter-
rein aan de Roazeloane in De Westereen te verhui-
zen, werd die mogelijkheid met beide handen aange-
grepen. ,,Wij hebben hier toch meer mogelijkheden, 

zijn ook beter bereikbaar en bovendien zijn hier meer 
bedrijven gevestigd. We kunnen daardoor ook beter 
een beroep op andere bedrijven doen, je ziet dit toch 
steeds regelmatiger gebeuren. Samen krachten bun-
delen, dit kan op diverse terreinen voordelen bieden. 
Zo zien we de SOD ook,” verklaart Sietse Kootstra la-
chend. De SOD waar Jan Ytsma waarschijnlijk het ge-
zicht zal zijn bij de activiteiten. 

Ook bij Fries Houtbouw zien ze al een aantal jaren de 
veranderingen. ,,De tuinhuisjes enz. moeten steeds 
luxer zijn en ook wordt er meer gelet op kwaliteit en 
duurzaamheid. Niets is bovendien meer standaard. Dit 
is een kolfje naar onze hand, maar het is bovendien heel 
mooi. Dit vraagt vakwerk en wat is er nu mooier. Daar-
om ben ik met dit werk begonnen, omdat het zo prach-
tig is”, aldus Hiemstra.

Wat voor veel ondernemers soms een lastige vraag 
is, geldt dit voor Sietse Hiemstra zeker niet. Is er een 
leven naast je werk? Een vraag die Hiemstra volledig 
met ‘ja’ beantwoord. Koning Voetbal en dan uiteraard 
vv Zwaagwesteinde. Fries Houtbouw sponsort de ver-
eniging daarbij ook. Als echte Westereender staat ook 
de duivensport hoog op het lijstje, een duivenmelker 
in optima forma en dan ook nog varen. De contacten in 
de maatschappij zijn voor Hiemstra krenten in de pap. 
Sietse Kootstra houdt het vooral, ook in de eigen sfeer, 
op hout en klussen en daarnaast veel tijd voor het gezin.

Fries Houtbouw B.V.
Roazeloane 77, 9271 VT De Westereen
Sietse Hiemstra 
Tel. 06-21680171 
E-mail info@frieshoutbouw.nl
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Durk Gros  
neemt afscheid met 

beetje pijn in het hart
DAMWÂLD – ‘Onze’ afscheidnemende penningmeester Durk Gros is op 16 mei 2013 
tijdens een bijeenkomst in de haven van Lauwersoog, toegetreden tot het bestuur 
van de SOD. ,,Ik heb het altijd met veel plezier gedaan. Als je aardigheid aan dingen 
beleeft, zie je niet op een jaar. We hebben een mooi bestuur, waarin we vooral geza-
menlijk besluiten hebben genomen. Wat dat betreft vind ik het zelfs een beetje jam-
mer, dat ik afscheid neem. De SOD is een leuke club, maar ik ben met pensioen, dus 
stopt het voor mij.”

Sinds 2013 trad Durk Gros als penningmeester toe tot 
het bestuur van de Stichting Ondernemers Dantuma-
deel. Een uitstekende keuze, zowel voor het bestuur als 
voor Gros zelf. Een bestuurder die zijn zaakjes altijd pri-
ma op orde had. Het penningmeesterschap was wellicht 
een logisch voortvloeisel vanuit zijn werkzaamheden 
bij de Rabobank. Gros was een man van de cijfertjes, 
maar daarnaast ook punctueel en bovendien hield hij 
de vinger aan de pols. ,,De financiën waren ieder jaar 
uitstekend op orde. Dat was uiteraard ook mijn stre-
ven. Echt heel veel werk was het voor mij niet. Regel-
matig op tijd de zaken in orde brengen. Zorg dat je geen 
achterstand krijgt. Dat is belangrijk. 

,,Ik heb een mooie periode gehad in het bestuur, dat 
komt omdat we een goed bestuur hebben, waar ieder-

een inspraak heeft, gehoord wordt. Dat vind ik belang-
rijk. We moeten samen de kar trekken. De SOD is een 
prachtige club mensen, vooral laagdrempelig. Geen 
hoog draverij, gewoon zoals de wâldmensen hier zijn. 
Een vereniging met ouderen, maar gelukkig ook veel 
jongeren en dat werkt uitstekend. 

De SOD is een prachtige 
club mensen, vooral 

laagdrempelig. Geen hoog 
draverij, gewoon zoals de 

wâldmensen hier zijn

Mensen voelen zich betrokken bij de SOD en dat in alle 
gelederen. Ik vond het hierin prettig werken. De on-
derlinge contacten met elkaar, je bouwt als onderne-
mersvereniging een band met elkaar op en dat is denk 
ik vrij uniek”, aldus Gros, die vaak op de achtergrond 
onopvallend actief bezig was. Een verbinder, zoals dat 
tegenwoordig zo mooi genoemd wordt. Een man die 
van nature een hekel aan ruzie heeft, maar die zich er 
ook terdege van bewust is, dat er verschillende menin-
gen kunnen zijn. Overleg, samen er over praten en dan 
tot een besluit komen, dit typeert Gros, ten voeten uit.

Met een schone lei beginnen als je met pensioen gaat. 
Het lijkt er bij Durk Gros veel op. Niet alleen stopt hij 
als penningmeester bij de SOD, ook als voorzitter van 
de kerkenraad van de Gereformeerde kerk en zijn werk 
bij het CDA, zijn per 1 januari voltooid verleden tijd. ,,Ik 
had een aantal maatschappelijke functies, ik vond dat 
heel mooi en belangrijk om te doen. Ik was regelmatig 
drie avonden per week weg. Ik vind dat niet erg, ik ben 
wel een vergaderdier en mijn gezin stond steeds ach-
ter mij. Iets doen voor de maatschappij? Er komt vast 
wel weer iets op mijn weg, maar ik begin weer helemaal 
blanco. Even beraden op wat er op mij afkomt komt en 
gelukkig ook nog is.” Zijn echtgenote Klaasje, hun vijf 
kinderen en de inmiddels 14 kleinkinderen. Een enorm 
rijk bezit, dat gekoesterd wordt. ,,Klaasje en ik zijn bei-
de tuinmensen, we hebben zowel een bloemen- als 
groentetuin. Heerlijk om daarin bezig te zijn. Dan heb 
ik nog de duurloop, zo’n drie keer per week tussen de 
15 en 20 kilometer. Daar geniet ik enorm van. Ik heb 
drie keer een marathon gelopen. Twee keer de Slachte 
en New York. Een marathon gaat redelijk of slecht. De 
laatste was slecht, dan moet je beseffen dat het ver-
haal van marathons lopen over en sluiten is”.

Dat Durk Gros stopt als penningmeester bij de SOD, wil 
nog niet zeggen, dat we hem alleen nog maar hard voor-
bij zien lopen, daarvoor zit de vereniging toch te diep in 
zijn hart en is hij te sociaal betrokken bij het reilen en 
zeilen. ,,Ik hoop dat ik zo nu en dan nog eens aanwezig 
mag zijn bij de bijeenkomsten, het moeten, de druk is er 
af, maar leuk was het zeker wel. En ook anderzijds vind 
ik op sociaal menselijk gebied zeker nieuwe dingen 
waar ik mij voor ga inzetten,” besluit Gros zijn verhaal.

Durk Gros is een verbinder, 
zoals dat tegenwoordig 
zo mooi genoemd wordt

11 vragen aan Jasper van der Veen 
1. Is er een leven naast uw werk?

Jazeker, al is het werk onlosmakelijk verbonden met het leven. Daarom 
is het van belang dat je het werk met plezier uitvoert.

2. Wat betekent uw werk voor u?
Uitdaging en contacten.

3. Waar heeft u een hekel aan?
Het verheffen van de stem: vaak is dit een teken van onmacht.

4. Waar kunt u van genieten?
Het met elkaar iets bereiken! Dit kan met en voor jong en oud.

5. Welk boek heeft u het laatst gelezen?
Weinig boeken heb ik uitgelezen. Ik ben nu begonnen in Stem van duis-
ternis, stem van licht, het levensverhaal van Wilfred Kols.

6. Voor welk programma gaat de TV aan en wanneer uit?
Aan: Kamp Van Koningsbrugge
Uit: Datingprogramma’s

7. Wat is uw levensmotto?
Onderschat nooit de kracht van kleine stapjes.
Winnaars zijn niet de mensen die nooit falen, maar de mensen die nooit 
opgeven.

8. Wat betekent de stichting Ondernemers 
Dantumadeel voor u?
Connectie en verbinding. Hierdoor is het contact laagdrempelig, waar-
door je eerder in staat bent om elkaar iets te vragen of voor de ander 
iets te betekenen.

9. Wat is uw grootste wens?
Gezond blijven.

10. In de vorige editie nodigde Auke Brink u 
uit voor deze rubriek met de vraag:
Hoe gaat Jasper om met personeelstekort en hoe verwacht hij dat dit zich 
in de toekomst gaat ontwikkelen.
We hebben momenteel een vakkundige groep die de meeste posities be-
zet, maar iedereen wordt wel een dagje ouder. Dus een allround vakman 
is altijd van harte welkom. Dit zou meer stabiliteit geven voor de toe-
komst. Mochten we door ziekte of andere redenen minder bezetting heb-
ben, dan zoeken we een oplossing in samenwerking met andere bedrijven.
De ontwikkeling voor de toekomst is wel zorgwekkend. Nieuwe aanwas 
is er veel minder, maar ik verwacht wel dat er altijd mensen met passie 
voor het schildersvak blijven komen.

11. Wie zou u graag in onze volgende editie willen 
zien en welke vraag wilt u hem/haar stellen?
In de volgende editie zou ik graag Symen Damstra van Koninklijke Dam-
stra Installatietechniek b.v. willen vragen of hun bedrijf ook problemen 
ondervindt door de nieuwe DBA-wet (Deregulering Beoordeling Arbeids-
relaties) en wat de gevolgen hiervan zijn voor hun branche. 1312



Jan KnolJan Knol

It skouderklopke 
Guon âlderen kenne it tillevyzjeprogramma ‘Wordt u 
al geholpen’ noch wol. It wie in bot oerdreaune foar-
stelling fan hoe’t it er yn in moadesaak om en ta giet. 
Sa no en dan kaam de grutte baas efkes del: Young 
Mister Grace. ‘You have done very well’, sa priizge 
hy syn persoaniel dan. De bedoeling wie fansels om 
syn meiwurkers goed te motifearjen. 

In ûndernimmer moat altyd bliid wêze as it persoa-
niel tefreden en motifearre is. Motifearre en tefre-
den minsken wolle ek noch wol ris wat ekstra’s dwaan. 
By guon klussen driget it wolris datst it wurk oan de 
ein fan in wurkdei troch in tsjinslachje krekt net ôf 
krije kinst. Wat is it moai as de wurknimmers dan 
de motifaasje hawwe om dochs noch efkes troch te 
setten om it saakje wol ôf te krijen. Dat skeelt de 
oare deis wer in protte kosten, gedoch en gereizich. 

Hoe krigest eins motifearre wurknimmers? Guon ûn-
dernimmers sizze dat se sels wol witte wat de wurk-
nimmer graach wol. Mar witte se dat echt altyd wol? 
Yn Europa is in gearwurkingsferbân EIRMA fan re-
searchmanagers. Foarbylden fan leden út Nederlân 
binne Friesland Campina en Unilever. Doe ’t Gasunie 
Research noch bestie wie dy der ek lid fan. Yn in ge-
arkomste kaam de fraach nei foaren wat in meiwur-
ker no echt graach wol fan de chef. Doe is in enkête 
opset ûnder alle meiwurkers fan de oansletten be-
driuwen yn Europa. Alle meiwurkers mochten mei-
dwaan, de skjinmakkers, de laskers, de monteurs, 
de operators, de HBO-ers , de WO-ers en ek de ôf-
dielingsssjeffinnen en sjefs. Wat soe it wurde: by-
gelyks mear jild, bettere wurkomstannichheden of 
wurdearring fan de baas? En wat kaam der by alle 
soarten fan wurknimmers út as wat se it alderleaf-
ste woenen? In skouderklopke fan de baas. By alle 
soarten wurknimmers: VMBO, LBO, MBO, HBO of aka-
demisy! Dat hienen wy net echt tocht. 

Nee, net samar sa’n skouderklopke fan ‘do hast goed 
dyn bêst dien’. De baas moat hiel konkreet oanjaan 
wat de wurknimmer no krekt sa goed dien hat: ‘Jan, 
wy kamen der mar net út om dy steuring yn de  
masjine der út te krijen, mar do hast in skoft goed 
neitocht en doe kaamst mei de oplossing. Geweldich 
jonge!’. Dan giet Jan bliid nei hûs en fertelt it oan 
syn gesin. En dy blydskip oer sa’n goed formulearre 
skouderklopke duorret hiel wat langer as wat ekstra 
jild (al is dat ek moai meinaam fansels). 

Jaap Klimstra.

Jouwert WielingaJouwert Wielinga

Laat jij je slot in de deur 
voor de cybercrimineel?
Als je de digitale beveiliging van je bedrijf niet vol-
doende aandacht geeft, is het alsof je de sleutel 
in het slot laat zitten en roept: ‘Kom maar binnen!’ 
Waarom dat zo gevaarlijk is, leg ik je graag uit.

Het verschil tussen de crimineel 
en cybercrimineel
Een traditionele inbreker zal zorgvuldig een doelwit 
kiezen en het juiste moment afwachten, wetende 
dat hij gepakt kan worden. Cybercriminelen daaren-
tegen kunnen wereldwijd en anoniem, op elk mo-
ment van de dag, geautomatiseerde aanvallen uit-
voeren. Als ze ‘digitaal’ gepakt worden, is dat vaak 
geen groot probleem; ze kunnen gewoon een ande-
re aanpak kiezen. De vraag is dus niet of je gehackt 
wordt, maar wanneer. Voor cybercriminelen zijn de 
kosten minimaal, terwijl de gevolgen voor jouw be-
drijf en klanten enorm kunnen zijn.

Hoe je een weerbaarder bedrijf kan worden
Maar je kan de kans op een succesvolle aanval sterk 
verminderen door de basisbeveiliging van je be-
drijf in orde te maken. Een laagdrempelige en gra-
tis check die je zelf of met je IT-leverancier kan doen 
is bijvoorbeeld de CyberVeilig Check van het Digi-
tal Trust Center.

Uit deze checklist krijg je snel te zien waar jouw be-
drijf kan verbeteren en als dit ertoe leidt dat er kos-
ten gemaakt moeten worden? Dan kan je dit jaar ook 
nog eens subsidie krijgen tot 50% voor maatrege-
len die aangeraden worden vanuit de checklist tot 
een bedrag van € 1.250.

De checklist is binnen een kwartier volledig ingevuld 
en geeft je gelijk advies waar jij en je IT-leveran-
cier mee aan de slag kunnen, dus waar wacht je op?
Meer weten of liever een uitgebreid onderzoek en 
maatwerk advies? Neem dan gerust vrijblijvend con-
tact op.

Jouwert Wielinga, 
Asfelias, De Falom
Telefoon 06-26 51 10 73

Jaap KlimstraJaap Klimstra

Roeptoeteraars 
versus denkers 
 
De maand december is bij uitstek de maand waarbij 
je bij kaarslicht, dicht bij de verwarming, kunt mijme-
ren over het afgelopen jaar. Eén woord resumeert in 
mijn hoofd en zou wat mij betreft als het meest ge-
bruikte woord van 2024 de boeken in kunnen gaan: 
Populisme. Of het nu gaat om het verharde politie-
ke debat binnen onze eigen landelijke politiek of de 
uitslag van de Amerikaanse verkiezingen, alle zei-
len worden bijgezet om vooral de taal te spreken, die 
mensen graag willen horen. En vooral appelleren aan 
het gevoel dat vroeger alles beter was én dat we vol-
gens de roeptoeteraars hier echt naar terug moeten. 

Ik mijmer verder: waar is de Rede in dit alles geble-
ven? Het tijdperk van de Verlichting waarbij men er-
van overtuigd was dat je alleen door het gebruik van 
de Rede en het gezonde verstand tot de waarheid 
kwam? Willen we echt terug naar het begin van de 
vorige eeuw, waarin sociale voorzieningen ontbra-
ken en vrouwen niets te zeggen hadden? Of naar de 
grote depressie in de jaren dertig, met een ongeken-
de werkloosheid van bijna 20%, zelfs in de bouwnij-
verheid bijna 40%? Of naar de oliecrisis in de jaren 

‘70, niet te vergelijken, zonder het te bagatellise-
ren, met de energiecrisis sinds het uitbreken van 
de Oekraïne oorlog? Was het vroeger nu echt be-
ter? Is het niet zo dat door het verlopen van de tijd 
ons geheugen over vroeger alles mooier maakt dan 
dat het werkelijk was? 

Al mijmerend denk ik dat het populisme inspeelt op 
onze algemene verontwaardiging en boosheid. Boos 
tegen de buitenwereld, boos tegen asielzoekers en 
overheden. Boos tegen de mensen in Den Haag, de 
stikstofveroorzakers, de energiereuzen, boos tegen 
iedereen die anders denkt of praat dan wijzelf. En zeg 
nu zelf, wat is er niet mooier dan anderen de schuld 
te kunnen geven van ons collectieve onvermogen 
om zelf na te blijven denken? Om zelf als verlichte 
denkers, met een gezond verstand, te blijven zoe-
ken naar de feiten en de (on)waarheden? Zittend 
bij het december kaarslicht zou ik wensen dat we in 
2025 met het gezonde verstand blijven bouwen aan 
een echte inclusieve en economische samenleving 
zonder populistisch geroeptoeter. Het zal ons on-
getwijfeld verder brengen. 

Jan Knol, directeur Dokwurk 14
Wettertoerwei 4
9269 WP  FEANWÂLDEN
0511-472191
info@eurofunderingen.nl

- Grondonderzoek met mini sondeermachine
- Heien van stalen buispalen (trilligsarm)

- Vervaardigen van schroefinjectiepalen (trillingsvrij)
- Aanbrengen casing draaipalen (trillingsvrij)

- Funderingsherstel

Ervaren
vakmensen

Blijft verbeteren!

Van Aylvawei 40
9105 KT Rinsumageast
Tel: (0511) 42 50 50

Milieu techniek
Sloop techniek
Asbest verwijdering

Grond • weg • waterbouw

WMR.NL
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0511-422942
INFO@HANDELSONDERNEMINGSCHAAFSMA.NL

VERNIEUWEN GEEFT ENERGIE
BGDD.NL

Bouwgroep Dijkstra Draisma 
overbrugt het gat tussen heden 
en toekomst. Met traditioneel 
vakmanschap gekoppeld aan 
innovatieve technologieën.

Wij vernieuwen de bouwsector. 
En dat geeft energie.

WIJ 
ONTZORGEN
U VOLLEDIG

ONTZORGEN
U VOLLEDIG

SurhuisterveenDrachten De WestereenRoden

Bezoekadres
A. v/d Meulenstrjitte 12
9271 BL De Westereen

T (0511) 44 38 40
W www.dven.nl
E  dewestereen@dven.nl

@
dvenonline

Wij benaderen u graag persoonlijk 
en direct op het gebied van onder 
andere fi scaal- en bedrijfsadvies. 
Wij maken gebruik van online tools 
zodat u uw administratie altijd 
kunt inzien. Daarnaast bieden wij 
maatwerkoplossingen aan voor 

complexe vraagstukken.

CONTAINER HUREN?
Bij NNRD huurt u eenvoudig en 

snel een afvalcontainer!

Van afval naar grondsto�en en energie.
Samen maken we de cirkel rond!

Meer info op nnrd.nl


